

مكافأة النشر الدولي يناير 2019 كشف باسماء الابحاث المطابقة وتستحق المكافأة في الدفعة 24

م	الكلية	الفريق البحثي	عنوان البحث
	كلية الزراعة	كلية الزراعة - عدد الابحاث 7 ابحاث	
1	كلية الزراعة	على حمدى على النجار (معار) (2 بحث منفرد)	Biochar Influences Soil Carbon Pools and Facilitates Interactions with Soil: A Field Investigation
2	كلية الزراعة	شريف بيومى عبد الغنى على (معار) ( 2 بحث منفرد)	Influence of soil properties and feedstocks on biochar potential for carbon mineralization and improvement of infertile soils
3	كلية الزراعة	مصطفى جمال الدين ابراهيم سليمان شاهين - محمد الرفاعى البيلى - هانى صابر سعودى ( بحث مشترك)	,Effects of biochar amendment on sorption dissipation, and uptake of fenamiphos and cadusafos nematicides in sandy soil
4	كلية الزراعة	نهى صلاح الدين ابراهيم عثمان الخولي - هانى صابر سعودى - وصفى رمضان عبد المؤمن (بحث مشترك)	A Fast and Easy QuEChERS-DLLME Method Combined with GC-MS for Ethion and Bifenthrin Residues Determination and Study of Their Dissipation Dynamics in Palm Dates
5	كلية الزراعة	إيمان محمد مختار عبد المؤمن مرعي - عبد الله ابو النصر ابو النصر شرف (معار) (بحث مشترك)	Efficacy of ascorbic acid as a cofactor for alleviating water deficit impacts and enhancing sunflower yield and irrigation water-use efficiency
6	كلية الزراعة	نهى صلاح الدين ابراهيم عثمان الخولي - هانى صابر سعودى - وصفى رمضان عبد المؤمن (بحث مشترك)	Diversified nitrogen rates influence nitrogen agronomic efficiency and seed yield response index of sesame ( <i>Sesamum Indicum</i> , L.) cultivars
7	كلية الزراعة	نهى صلاح الدين ابراهيم عثمان الخولي - هانى صابر سعودى - وصفى رمضان عبد المؤمن (بحث مشترك)	Functional and comparative genome analysis of novel virulent actinophages belonging to <i>Streptomyces flavovirens</i>